
P R O T O K Ó Ł 

z zebrania wiejskiego odbytego w dniu 17.03.2016 r. 

w sołectwie Cisowy 

 
Obecnych na zebraniu było 8 mieszkańców sołectwa. 

 

W zebraniu uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy Osiek – Janusz Kaczyński 

2. Przewodniczący Rady Gminy Osiek – Andrzej Firyn 

3. Zastępca Wójta – Joanna Gniewkowska 

 

Porządek zebrania: 

1. Przywitanie gości. 

2. Sprawozdanie z działalności sołtysa. 

3. Omówienie realizacji wniosków. 

4. Dyskusja. 

5. Zakończenie zebrania. 

 

Zebranie prowadził:  Mirosław Łobocki 

 

DYSKUSJA: 

 

1. Wodociąg – rozważono możliwości podłączenia sołectwa do wodociągu Smętowo Graniczne.  

2. Drogi – drogi są w złym stanie, konieczne naprawy i remonty – nawiezienie tłucznia i równanie 

dróg. Można by było wyłożyć drogę płytami IOMB, ale to droga inwestycja. Droga do Grabowca 

wymaga remontu. Stan prawny dróg nieuregulowany. Należałoby rozważyć możliwość zamiany 

drogi dojazdowej z ulicy do wsi, będącej własnością Nadleśnictwa na inną drogę gminną nie 

uczęszczaną. 

3. Omówiono szkody po zimie, szacowanie strat i możliwości rekompensaty. Mieszkańcy nie są 

zainteresowani kredytami, bo jeszcze nie spłacili poprzednich. 

4. Zwierzęta – żurawie, dziki i daniele niszczą pola i łąki – żurawie wyjadają posianą pszenicę 

i kukurydzę. Należałoby zainteresować się możliwością uzyskania odszkodowania. 

5. Pan Andrzej Firyn omówił budowę bazy turystycznej gminy Osiek oraz zachęcił do wypełnienia 

ankiet dotyczących turystyki. Wokoło jest dużo atrakcyjnych miejsc, które mogłyby przyciągnąć 

turystów, chociażby znajdujący się w pobliżu cmentarz. 



 

 

Uzgodniono następujące wnioski – zadania celem ich realizacji: 

1. Pojemniki na surowce, bo nie wszyscy mają. 

2. Wodociąg – możliwości techniczne przyłączenia do wodociągu Smętowo Graniczne. 

3. Remonty dróg w całym sołectwie. Droga z Bukowin do Cisowych – podmokła, trudności 

z przejazdem. Faktyczny przebieg drogi przez prywatne pole, co należy uregulować. 

4. Odszkodowania za straty w uprawach spowodowane przez żurawie – czy są możliwości, jakie. 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała       Sołtys 
 

      Joanna Gniewkowska                                  Mirosław Łobocki  


